
Artikel 41 vragen over woningleegstand in Ridderkerk. 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 41)  

Datum 
woensdag 26 februari 2024 

Vragensteller  
Ronald Lapaer Leefbaar Ridderkerk 

Vragen 
Ondanks de grote woningnood constateren wij met enige regelmaat dat er woningen langere tijd 

leegstaan. Even snel het net ophalend, hebben we het als voorbeelden over woningen aan de 

Azaleastraat, Begoniastraat, Kerkweg, Burg. de Gaay Fortmanstraat, Spuistraat, etc. waar 

woningen maanden tot langer dan een jaar leeg staan. 

Tijdens het laatste bezoek van de raad aan woningcorporatie Wooncompas is deze leegstand 

constatering ook geventileerd en hierop werd geantwoord dat er niets ‘zomaar’ leeg staat. Toch 

ziet Leefbaar Ridderkerk in het gehele dorp vaak een beeld waarbij woningen langer leegstaan en 

hier geen activiteiten plaatsvinden en dit is voor woningzoekenden zeer onbegrijpelijk. 

De fractie van Leefbaar Ridderkerk heeft daarom de volgende vragen: 

1. Wordt het college geïnformeerd door de wooncorporaties van Ridderkerkse woningen 

huurwoningen er leeg staan, langer dan 6 maanden en wat de reden hier van is,  in geheel 

Ridderkerk? 

2. Is er helderheid over hoeveel leegstaande woningen gebruikt worden als wisselwoning 

t.b.v. renovatieprojecten en/of onvoorziene omstandigheden en zijn hierover afspraken 

gemaakt? Zo  ja, welke? Zo nee, waarom niet?  

3. Zijn er afspraken gemaakt met wooncorporaties om een percentage van de leegstaande 

woningen te reseveren voor statushouders, zo ja, welk percentage?  

4. Is het college bekend met het aantal schrijnende gevallen zoals mensen die (economisch) 

dakloos zijn geworden door het ontbreken passende woonruimte in Ridderkerk, zo ja, over 

hoeveel personen hebben wij het dan? 

5. Is het college voornemens om te informeren bij de wooncorporatie wat de reden is waarom 

in de aanhef genoemde straten met langdurig leegstaande woningen niet op Woonnet te 

huur aangeboden worden? 

6. Deelt het college de mening van onze fractie dat gezien de woningnood het door 

woningzoekenden onverteerbaar is om woningen zo lang leeg te zien staan zonder 



activiteiten en zo ja, gaat u verhuurders verzoeken hierover helderheid te geven aan de 

inwoners? 

Gelet op het bepaalde in artikel 41 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vragen 
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